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شهروند| تراکتور در نقل و انتقالات تابستانی مثل  سال گذشته 
خیلی سر و صدای زیادی نداشت و بدون هیاهوهای همیشگی 
اقدام به جذب بازیکن کرد. از این گذشته، مسئولان این باشگاه 
مصطفی دنیزلی با سابقه چندین ساله و موفق را به تیم خود آوردند 
و امیدوارند بتوانند روزهای خوبی را در لیگ نوزدهم تجربه کنند. 
مربی ترکیه ای تبار از این که تبریز را به عنوان مقصد جدید خود در 
مربیگری انتخاب کرده خوشحال است و البته امید زیادی دارد که 
بهترین روزهای خود را در ایران بگذراند. او به کسب نخستین جام 
قهرمانی در ایران فکر می  کند و از آرزوهای بزرگ خود در آذربایجان 
حرف می زنــد. گفت وگوی خبرنگار ما با مصطفی دنیزلی را در 

ادامه می خوانید:  
 هشت سال بعد از مربیگری در پرسپولیس 

دوباره به ایران آمدید و این بار در شهری حضور 
دارید که مردمش هم زبان شما هستند.

این برای من فوق العاده است. من در تیم های 
زیادی مربیگری کــرده ام و تراکتور بهترین 

پیشنهادی بود که می توانستم در این 
موقعیت دریافت کنم. مردم تبریز 
مثل مردم ترکیــه و آذربایجان 
برای من عزیزند و فکر می کنم 
این جا همه چیز برای کسب 

موفقیت فراهم است.
 قبــل از این کــه به 
بپیوندید،  تراکتــور 
چقــدر از تبریــز و 

شــناخت  مردمــش 

داشتید؟
ما ترکیه ای ها در هر جای دنیا که باشیم از همدیگر حمایت 
می کنیم و وابستگی عجیبی به هم داریم. فرهنگ مردم تبریز 
و آذربایجــان را خیلــی خوب 
می شــناختم، امــا در 
گذشــته زمان 
دی  یا ز

این که  بــرای 
بتوانم این شهر را بگردم، نداشتم. 
حالا این فرصــت هم نصیبم 
شده اســت. الان به راحتی 
می توانم بگویم تبریز را مثل 
ازمیــر و اســتانبول و آنکارا 

دوست دارم. 
 با حضورتان در تراکتور برخی انتقاد کردند که 
سن شما بالا رفته و نمی توانید همچون گذشته 
به مربیگری بپردازید، 
اما عکس هایی که در 
تمرینات تراکتور از شما 
منتشر شد، چیز دیگری 

می گوید!
)با خنده( من تازه 
شده ام!  69ساله 
بــه انتقادهای 
ین چنینــی  ا
 . م می خنــد
مهم این است 

که من هنوز می توانم کنار بازیکنان  17، 18 ساله تمرین کنم و البته 
تجربیاتم را در اختیارشان بگذارم.

 ظاهرا خیلی از آمادگی جسمی تان مطمئنید؛ آیا بازیکنان 
شما نیز این قدر آماده اند؟

هنوز نه؛ اما آماده می شوند. تا زمانی که لیگ شروع شود، آنها هم 
آماده می شوند. الان بازیکنانم برای قرار گرفتن در بین پنج تیم 
بالای جدول رده بندی آماده اند و باید کار کنیم تا آماده قهرمانی 

در لیگ شوند.
 به نظر شما، رویای قهرمانی تراکتور برای هواداران این تیم 

محقق می شود؟
چرا نشود؟ ما نیاز به ترمیم خود در برخی پست ها داریم. دو، سه 
بازیکن جدید که به خدمت بگیریم، تیم مان تکمیل می شود و برای 
قهرمانی می جنگیم. به نظر من، تراکتور امسال همه پتانسیل های 

لازم برای کسب عنوان قهرمانی را دارد.
 چند روز پیش خبری منتشــر شد که شــما استفاده از 
اینستاگرام را برای بازیکنان ممنوع کرده اید؛ این مسأله هم 

در راستای رسیدن به جام قهرمانی است؟
من اینستاگرام را ممنوع نکردم! من مخالف استفاده از فضای 
مجازی هستم، اما از نظر سنی شرایط من با بازیکنانم فرق دارد. 
پیشرفت علم و تکنولوژی باعث شــده که نتوانیم جوان ها را از 
استفاده از فضای مجازی منع کنیم. من از بازیکنانم خواستم که 
فعالیت شان را در اینستاگرام و سایر شبکه های اجتماعی کاهش 
دهند، چون احساس می کنم توجه بیش از حد به دنیای مجازی 
نمی گذارد حواس بازیکن جمع باشد. این نظر من است و به همین 
دلیل به شاگردانم توصیه کردم استفاده از شبکه های اجتماعی 

را محدود کنند.
 به حضور در ورزشگاه یادگار امام که پر از تماشاگر است، فکر 

کرده اید؟
بارها به این موضوع فکر کرده ام. برای نشستن روی نیمکت تراکتور 
در این ورزشگاه لحظه شماری می کنم، چون جو استادیوم را بسیار 
دوست دارم. البته من تجربه دیدن استادیوم پر از تماشاگر را در گذشته 
زیاد داشته ام، اما در تبریز حس بهتری خواهم داشت. این جا کشور 

من نیست، اما حس غریب بودن ندارم. این برای من ایده آل است.

گفت وگوی »شهروند« با مصطفی دنیزلی، سرمربی ترکیه ای تراکتور:  

در تبریز غریبه نیستم
 تراکتور همه پتانسیل ها را برای قهرمانی دارد             اینستاگرام جلوی پیشرفت بازیکن را می گیرد

گزارش یک جشن سینمایی

گل به گلاب می رسد
چه کسانی تندیس حافظ را به خانه بردند؟

رامین جوادی از کجا پیدا شد؟

برگزیــدگان نوزدهمین دوره جشــن حافظ )دنیای 
تصویر( با حضور سینماگران و اهالی رسانه معرفی شدند.

 تندیس حافظ یک عمر فعالیت هنری  به گلاب آدینه 
اهدا شد.

 تندیس ویژه نوزدهمین جشن حافظ به رامین جوادی 
آهنگساز سریال بازی تاج وتخت اهدا شد.

 تندیس بهترین فیلم مســتند به آزاده موســوی و کورش 
عطایی سازندگان  فیلم  مستند درجست وجوی فریده اهدا شد.

 تندیس حافظ بهترین فیلمنامه تلویزیونی به احسان 
جوانمرد برای فیلمنامه »بانوی عمارت« اهدا شد.

 تندیس بهترین دستاورد هنری به محسن روزبهانی، 
جواد مطوری، محمد برادران و حسن ایزدی برای طراحی 

و اجرای جلوه های ویژه »تنگه ابوقریب« اهدا شد.
 تندیس  بهترین  تدوین  به  هایــده صفی یاری برای 

تدوین فیلم »عصبانی نیستم« اهدا شد.
 تندیس بهترین موسیقی به بامداد افشار برای  فیلم 

»مغزهای کوچک زنگ زده« اهدا شد.
 نشــان ویژه  عباس کیارستمی به پوریا کاکاوند برای 

کارگردانی فیلم »گلدن تایم« اهدا شد.
 تندیس بهترین بازیگر مرد کمدی تلویزیونی به  امین 

حیایی برای سریال »ساخت ایران ۲« اهدا شد.
 تندیس بهترین بازیگــر زن درام تلویزیونی به  پانته آ 

پناهی ها برای  سریال »بانوی عمارت« اهدا شد.
 تندیس حافظ بهترین فیلمبرداری به هومن بهمنش 

برای فیلم  »متری شیش ونیم« اهدا شد.
 تندیس بهترین بازیگر مرد درام تلویزیونی به حسام 

منظور برای سریال »بانوی عمارت« اهدا شد.
 تندیس بهترین بازیگر زن کمدی تلویزیونی به  نازنین 

بیاتی برای  سریال »گلشیفته« اهدا شد.
 تندیس بهتریــن کارگردان تلویزیونــی به عزیزالله 

حمیدنژاد برای سریال  »بانوی عمارت« اهدا شد.
 تندیس بهترین سریال تلویزیونی به مجید مولایی 

برای تهیه کنندگی »بانوی عمارت« اهدا شد.
 تندیس  بهترین چهره تلویزیونی به عادل فردوسی پور 

اهدا شد.
 تندیس بهترین فیلمنامه سینمایی به  هومن سیدی 

برای فیلم  »مغزهای کوچک زنگ زده« اهدا شد.
 تندیس بهترین خواننده تیتراژ به علیرضا قربانی برای 

فیلم سینمایی »چهارراه استانبول« اهدا شد.
 تندیس بهترین بازیگر مرد سینمای ایران به  پیمان 
معادی برای بازی در فیلم »متری شــیش ونیم«و نوید 
محمدزاده برای فیلــم  »مغزهای کوچــک زنگ زده« 

اهداشد.
 تندیس بهترین بازیگر زن ســینمای ایران  به باران 
کوثری برای فیلم  »عرق سرد« و شبنم مقدمی برای فیلم 

»خجالت نکش« اهدا شد.
 تندیس دســتاورد فردی ویژه برای تاثیرگذاری در 

موفقیت آثار سینمایی به رضا عطاران اهدا شد.
 تندیس حافظ بهترین کارگردانی به سعید روستایی 
برای فیلم »متری شیش ونیم« اهدا شــد و جایزه ویژه 

هیأت داوران به حمید نعمت الله اهدا شد.
 تندیس بهترین فیلم سینمای ایران به فیلم  متری 

شیش ونیم و سید جمال ساداتیان اهدا شد.

هیجان انگیز

محمد بحرانی، صداپیشه عروســک جناب خان روی صحنه جشــن حافظ، ابراز امیدواری کرد که 
برنامه »کلاه قرمزی« دوباره به تلویزیون برگردد. محمد بحرانی، صداپیشــه جناب خان که در برنامه 
»کلاه قرمزی« هم به  جای دو عروسک حرف زده اســت، درحالی  که برای اهدای جایزه بهترین بازیگر 
کمدی تلویزیون به نازنین بیاتی روی صحنه جشــن حافظ آمده بود، تأکید کرد هنرمندی مثل ایرج 
طهماسب دوباره تکرار نمی شود.  او در این باره گفت: »من سازوکار تهیه کنندگی و مدیریت تلویزیون 
را نمی دانم و دخالت هم نمی کنم، ولی می دانم برندها به راحتی به دست نمی آیند، استاد ایرج طهماسب 

تکرار نمی شود و امیدوارم کلاه قرمزی به تلویزیون برگردد.«

 جناب خان:
 کلاه قرمزی 
برگردد

ره
چه

خانه »هری پاتر« در آتش سوخت

یکی از استودیوهای متعلق به کمپانی برادران 
وارنر در آتش سوخت. این استودیو برای ساخت 
سری فیلم های »هری پاتر« مورد استفاده قرار 
گرفت و به همین دلیل نام خانه هری پاتر را به 

آن داده اند.
آتش نشــانان از آتش ســوزی بزرگــی در 
استودیوی لیوزدن متعلق به کمپانی برادران 
وارنر که هشــت فیلــم »هری پاتــر« در آن 

فیلمبرداری شده است، خبر دادند.
این حادثــه در اواخر روز چهارشــنبه )۱۹ 
تیر( آغاز شد و ساکنان نزدیک به محل پس از 
مشاهده دود به ماموران آتش نشانی خبر دادند 
و سرانجام در بعدازظهر روز پنجشنبه )۲۰ تیر( 
آتش مهار شــد و هنوز از میزان آسیب دیدگی 

استودیو اطلاعاتی ارایه نشده است. 

داد
روی
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بستن کمربند می تواند خطر 
مرگ و میر را در سرنشینان 

صندلی عقب، ۲۵ تا ۷۵ درصد 
کاهش دهد.

مصدومیت بی خیال سهراب نمی شود!

گویا سهراب مرادی قرار نیســت به روزهای خوب 
خودش برگردد. این ســومین بار اســت که در چند 
ماه اخیر خبرهای شــوکه کننده ای درباره رکورددار 
وزنه برداری جهان می شــنویم. او بعد از اعزام به آلمان 
به دلیل درمان دیسک کمر زود تمرینات سنگین را از 
سر گرفت، اما از ناحیه کتف مصدوم شد. پزشکان گفته 
بودند تا چند هفته تمرین نکند، اما باز هم انگیزه حضور 
در مسابقات جهانی و المپیک باعث شد او زیر وزنه های 
ســنگین برود؛ اتفاقی که این بار بــه دررفتگی کتف 
سهراب و رفتنش به اتاق عمل کشید تا احتمالا ستاره 
وزنه برداری ایران در سال های اخیر مسابقات جهانی 

2019 را به همین راحتی از دست بدهد!

خبر

ون
ریب

ت

محمد دادکان:   »کمیته 
اخلاق نمی تواند مسئولان 
سازمان لیگ را محروم کند. 
اگر این افراد مقصر باشند که 
نیستند، مانند یک زنجیره به 
هم پیوسته هستند. نمی پذیرم که یک جوان مانند 
فتاحی این کار را کرده باشد. اگر قرار به محرومیت 

است، باید از بالا تا پایین را محروم کنند.«

امیرحسین فتحی:  »باید 
به خاطر جذب پاتوســی 
۳۵۰ هزار دلار به باشــگاه 
کیــپ تــاون پرداخــت 
می کردیــم تا بنــد خرید 
دایمی این بازیکن فعال شود. ما ۴۳۰ هزار دلار آماده 
کردیــم تا از طریق ســفارت ایــران در زاگرب به 
پروپئیچ پرداخت کنیم. بــه این نکته مهم توجه 
کنید که ما می توانستیم ۳۵۰ هزار دلار پاتوسی را 
پرداخت کنیم و اکنون به خاطر طلب پروپئیچ در 

آستانه محرومیت باشیم. «

شهروند| جشن حافظ در سومین سال نبود زنده یاد علی معلم در میان سینماگران به یک جشن تمام عیار 
می ماند؛ مراســمی که پر از کنایه ، نکات بامزه و درس های اخلاقی اســت. گلاب آدینه در نوزدهمین دوره 
برگزاری جشن حافظ از همه بیشتر درخشید. این درخشش البته نه فقط به دلیل دریافت جایزه بلکه به واسطه 
صحبت های حرفه ای او بعد از حاشیه های ازدواج دوم همسرش مهدی  هاشمی رقم خورد. هنرمندان هرکدام 
در این شب ماجراها، شوخی ها و حرف و حدیث های خود را داشتند و طبق معمول تیپ و لباس شان سوژه 
اصلی عکاسان شد. بعضی از هنرمندان هم جشن را تحریم کردند، انصراف دادند یا نیامدند بعضی ها هم مثل 

عادل فردوسی پور حسابی از طرف حاضران در سالن تشویق شدند.

عادل و باز هم یک جایزه مردمی دیگر
همایون اسعدیان، کارگردان ســریال »لحظه گرگ و میش« دوهفته قبل از 
حضور در جشــن حافظ انصراف داده بود اما محمدرضا گلزار و محمد معتمدی 
چندســاعت قبل از برگزاری جشــن حافظ انصراف خود را اعلام کردند. ماجرا 
درباره همایون اســعدیان و محمد معتمدی تقریبا یک جور بود و انصراف گلزار 
یک جور دیگر.  رقابت او و عادل فردوسی پور  سال گذشته در جشنواره تلویزیونی 
جام جم حاشــیه های زیادی رقم زده بود و حالا او یکبار دیگر در جشن حافظ بر 
سر تندیس حافظ رقیب فردوسی پور شده بود. بنابراین گلزار انصراف داد و دوباره 
دو قطبی عادل فردوسی پور و گلزار شکل گرفت؛ آن هم درشرایطی که انتخاب 
بهترین چهره تلویزیونی در جشــن حافظ با رأی مــردم، مهمترین جایزه این 
مراسم است. آنها  سال گذشته در جشنواره رسانه ای جام جم سیما رقیب بودند، 
درحالی  که ماجرای جابه جایی آرا در جریان جشنواره رخ داده بود اما این بار عادل 
فردوسی پور در جشن حافظ حســابی از طرف هوادارانش تشویق شد. گلزار هم 
روز پنجشنبه در استوری خود از آرایی که مردم برای برنده باش به او داده بودند، 
تشکر کرد و گفت که به دلایل شخصی در جشــن حافظ شرکت نخواهد کرد. 
همایون اسعدیان، کارگردان سریال گرگ و میش هم هفته گذشته در یادداشتی 
اعلام کرده بود که درصورتی قواعد این جشنواره را قبول خواهد داشت که خود 
خواستار شرکت در آن باشد درحالی  که هیچگاه درخواست شرکت در این جشن 
را نداشته اســت. محمد معتمدی هم دیروز تقریبا همین را اعلام کرد؛ اگرچه از 

دلایل شخصی هم نام برده بود. 

متلک به سبک حسنی، شوخی به سبک خمسه
فرزاد حسنی از آن دست مجریانی است که به اصطلاح »همیشه در 
آستین خود جواب دارد« چه آن زمانی که اجرای تلویزیونی داشت و چه 
حالا که بیشتر برای اجرای مراسم و جشن ها حاضر می شود. او در این 
سال ها از اجرای تلویزیونی دور بوده است؛ بنابراین وقتی روی صحنه 
جشن حافظ با حمید گودرزی مواجه شد، به او گفت: »ببخشید من 
جلوی شما دارم اجرا می کنم.« طعنه فرزاد حسنی در انتقاد از حضور 
بازیگران و سلبریتی هایی چون محمدرضا گلزار، پژمان بازغی یا حمید 

گودرزی به عنوان مجری در تلویزیون بود. شوخی علیرضا خمسه با 
موضوع پرســتو از دیگر نکات بامزه این جشن بود؛ صحبت هایی که 
بیشــتر بعد از ماجرای قتل همسر محمدعلی نجفی، شهردار سابق 
تهران در محافل رسانه ای باب شد. او وقتی برای اهدای جایزه بهترین 
بازیگر کمدی تلویزیونی روی صحنه آمد، گفت: »امیدوارم هیچ دختری 
پرستو نشود و امیدوارم هیچ پرستویی امشب روی من کار نکند، چون 

من امشب با پرستوی خودم آمده ام.«

جشن حافظ در مدح آدینه 
پنجشنبه شب حرف های گلاب آدینه در ســالن همایش های برج میلاد تحسین خیلی ها را به 
همراه داشت. او وقتی تندیس علی معلم را دریافت کرد، گفت: »تریبون های این چنینی، بهترین 
جایی است که آدم سپاس خودش را نسبت به کسانی که کمکش کردند، ابراز می کند. برای همین 

از استادان خودم مهدی  هاشمی، سوسن تسلیمی و داریوش 
فرهنگ تشکر می کنم.« شاید هیچ کس تصور نمی کرد که 

بعد از حاشــیه های ازدواج مهدی  هاشمی با 
مهنوش صادقی در هفته های گذشته، او 
چنین برخوردی داشته باشد؛ برخوردی 

که تشویق حاضران در ســالن را به همراه 
داشت. برخی از هنرمندان که در نوبت خود 
پشت تریبون رفتند، از این رفتار حرفه ای یاد 
کردند. سیما تیرانداز خود را شاگرد همیشگی 
خانم آدینه معرفی کرد و گفت: »امشــب یک 
درس بزرگ  گرفتم که مهربانی و بخشــش 
و گذشت اســت.« بهاره رهنما هم این طور 
حرکت گلاب آدینه را تحسین کرد: »خانم 
گلاب آدینه خوشحالم که در عصر بازیگری با 

گذشت، بزرگ و با شعور مثل شما به دنیا آمدم 
و در بزرگداشت شما حضور داشتم.«

هرکی بیشتر شبیه علی معلم باشه
پنجشنبه شب هرکس در جشن حافظ حاضر شده بود، 
جمله یا خاطره ای از علی معلم داشت و البته برای برخی 
از آنان هم رقابتی درباره شــبیه بودن به این سینماگر و 
منتقد شکل گرفته بود. فرزاد حسنی به عنوان اجرا کننده 
مراسم که کت سفیدی بر تن کرده بود، گفت که این تیپ 
را زده تا بیشتر شبیه علی معلم باشد و یادش را زنده کند. 
علیرضا خمســه هم وقتی برای اعلام جایزه برگزیدگان 
روی صحنه رفت، دربــاره تیپ خود و 
علی معلم صحبت کرد: »من کت وشلوار 
ســفید پوشــیدم و به علی معلم عزیز 
شبیه تر هســتم.« رقابت سنگینی شکل 
گرفته بود و دست آخر وقتی هوتن شکیبا برای 
اعلام برنده تندیــس بهترین بازیگر مرد روی 
صحنه رفت، همه را شگفت زده کرد. او با کت 
سفید و پیراهنی فیروزه ای شباهت زیادتری 
به تیپ همیشگی زنده یاد علی معلم داشت، 
بنابراین خــودش را این طور توصیف کرد: »هم 
کت سفید پوشــیدم، هم پیراهن فیروزه ای و من از همه 
شبیه ترم.« در این جشن البته هرکسی با یک تیپ خاص 
حاضر شده بود اما در میان همه آنها امین زندگانی از همه 
بیشتر جلب توجه می کرد؛ کسی که احتمالا برای حمایت 

از قوم بلوچ با لباس بلوچ روی فرش قرمز حاضر شد.


